
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 26. 11. 2019 

Přítomní členové 
● David Folwarczný (předseda) 
● Martin Květoň (místopředseda) 
● Tomáš Zdarsa (zástupce SIN) 
● Lukáš Bureš (zástupce DEJ)  
● Jakub Burdych 
● Laura Luisa Palevičová 

● Ivana Šetmaňuková 

Hosté 
Jiří Kapoun, Lukáš Střelka, Ondřej Zoufalý, Natálie Tkalčicová, Adam Mitrenga,  

Program 
1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z předchozí schůze 
3. Zhodnocení výjezdního zasedání 
4. Správce grilskladu 
5. Nově vyklizená místnost 
6. Jednací řád 
7. HR 
8. Nákup PR předmětů 
9. Informace z parlamentu SU 
10. Různé 

a. Domluvení termínu příští schůze 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena v 19:38 předsedou Davidem Folwarczným. 

1. Schválení programu schůze 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     

konference představenstva 26. 11. 2019 19:29. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6  - Proti 0  - Zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis z předchozí schůze 29. 10. 2019                       

ve znění zaslaném do konference představenstva 26. 11. 2019 10:10. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6  - Proti 0  - Zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

3. Zhodnocení výjezdního zasedání 
Po příchodu většiny lidí, kteří se zúčastnili VZ, si vzal slovo Jiří Kapoun, který si s Kateřinou                                 
Němcovou připravili krátkou hodnoticí prezentaci.  
 
Prezentace byla přehledně doplněna grafy se srovnáním předešlých výjezdních zasedání s                     
posledním výjezdním zasedáním.   
 
Jelikož celé výjezdko víceméně zařizovali Jiří s Kateřinou, členové výjezdního zasedání jim                       
předali dárkový koš jako poděkování.  
 

4. Správce grilskladu 
 Lukáš Střelka by se rád stal správcem grilskladu.  
 
David Folwarczný jmenoval Lukáše Střelku správcem grilskladu a ten tak dostal rovnou 
jmenovací dekret.  
 

5. Nově vyklizená místnost 

Naši dva noví udržbáři vyklidili sklady. Místnost je momentálně naše. Je teď na nás co s ní                                 
uděláme, každopádně musíme si ji opravit, nově vymalovat.  
 
PRVNÍ MOŽNOST: 
Jakub Burdych navrhuje novou kolárnu. Tato nová místnost by byla prostornější a zároveň                         
bychom tam nainstalovali čtečku karet jako při vstupu do posilovny. Dále navrhuje tak využít                           
stojany ze staré kufrárny a přikoupení řetězů. 
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DRUHÁ MOŽNOST: 
Druhou možností je hudební místnost s piánem, které požadoval Daniel Kralík.  

TŘETÍ MOŽNOST: 
Třetí možností je udělání ankety s využitím místnosti (FB - anketa, SinPoop - QR kód).  

 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje záměr využití nové místnosti jako kolárnu a 
zároveň využití bývalé kolárny pro nové potřeby klubu Sincoolka.  
 
Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6  - Proti 1 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

6. Jednací řád 
Jiří provedl pár změn v oddílech konferencích představenstva, schůze představenstva.  
 
Řeší využitelnost webových stránek. 
 
 Webové stránky se mazat nebudou a zůstanou.  
 
Došlo také k úpravě přidávání bodů programu. 
 
Elektronické schvalování (Stanovy SU). Jež se využívá např. o prázdninách.   
 
Viz Jednací řád.  
 
Při další schůzi provedeme hlasování a Jiří ještě upraví grafické změny.  
 
 
7. HR 
JIří Kapoun má v plánu pár věcí.  
Jednak najít nového koordinátora pořádání výjezdních zasedání. 
 
Jako další podpora interních vztahů např. společné bruslení.  
 
Jiří navrhuje oficiální akci bruslení. Dále možnost navštívit náš stánek v kampusu o adventu.  
 
Na Ivču tato akce působí lehce násilně.  
 
Druhou částí je síťová sekce. Můžeme to nazvat “bolavým místem” našeho klubu. Adminů moc 
nepřibývá a bylo by potřeba opravdu jednat.  
 
Dříve bylo IŤáků mnohem více, v dnešní době už nejeví takový zájem. Neboť si raději seženou 
placenou práci.  
 

 
26. 11. 2019 3 / 5 



 
Prostě se musí Pavlovi pomoci a rozdělit úkoly na ostatní. Pavel se bude moci věnovat 
důležitějším věcem.  
 
Stále je vzduchu otázka JAK? 
 
Ivča měla nápad, aby se Jirka sešel přímo s Pavlem a projednali okolnosti a přímo zaúkolovali 
aktivní členy s konkrétními věcmi.  
 
Společné dny, kde by se pořádal jakýsi pracovní kroužek.  
  

8. Nákup PR předmětů 

Kuba by měl zájem zakoupit nové PR předměty. V prezentaci ukázal možné návrhy  
Otvíraky, zapalovače, nože, USB- flash diky, čepice, uni šátky, špunty do uší, tašky, placatky, 
termosky, termo kelímky. 

Nejvíce se nám líbilo:  

1. Tunel NE 
2. Placatka ANO 
3. Termoska NE 
4. Termo hrnek NE 
5. Silikonový náramek NE 
6. Zapalovač benzin NE 
7. Špunty do uší ANO 
8. nožíko kudla otvírák ANO  
9. USB-flash disk ANO 
10.  Taška pláťená ANO 
11.  Bačkorky ANO 
12. Kulich (Dobrý textil) ANO  

Jakubu zpracuje a spočítá částku do příště, abychom věděli kolik pěnez schválit.  

9. Informace z parlamentu SU 
Lukáš Bureš (delekát Sincoolky) 
Novinky z parlamentu: 

1. Byl zvolen 3. člen kontrolní komise Radek Volf 
2. Vánoční večírek SU 3. 12. 2019 
3. Centrála byla rozšířena o Ivanu Dvořákovou 
4. Akademický senát schválil koupi kavárny v areálu Betlémské kapli.  
5. Sincoolka ještě nemá roztříděné registrační formuláře a měli by je urychleně dopravit 

do kanceláře na Strahov. Toto mělo být do května. 
 
 

10.Různé  
a) Termín další schůze 
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Termín další schůze ještě upřesníme po Novém roce.  

 

b) Malování  

Výměna podhledů, malování sloupů. Po Novém roce rekonstrukce kuchyně, perlátory,  
Momentálně se rekonstruují koupelny na lichých chodbách.  

Od května by se mohla začít dělat okna. Ale na ty už se čeká léta. 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 23:37.  
 
 
Zapsal Martin Květoň 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 10. 2.  2019. 
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